
Betoog Commissie 5 januari 2020 om 19.30 uur

Geacht college, beste raadsleden en toehoorders,

Wie en wat doet SZR?
SZR is opgericht in 1973. Zwembad de Meene is in dat jaar gerealiseerd met steun van de Ruurlose 
bevolking. Het perceel van zwembad de Meene heeft een oppervlakte van bijna 7 ha. 
Het huidige bestuur bestaat uit 9 enthousiaste vrijwilligers met een hart voor het sport breed 
gebeuren in Ruurlo. Als SZR hebben wij 5 medewerkers in dienst. Ook is er een pool van vrijwilligers, 
zij zorgen o.a. voor het snoeiwerk, schoonmaakwerkzaamheden en het onderhoud van het terrein. 
SZR is de afgelopen 20 jaar ook beheerder van de sporthal en de gymzaal. Verder verzorgen onze 
medewerkers de schoonmaak en het onderhoud in het Kulturhus. 

Het bestuur van Stichting Zwembad Ruurlo is ontzettend blij met het besluit van het college om in 
Ruurlo een nieuwe sporthal te bouwen op de locatie “de Meene”.
Wij vinden als Stichting Zwembad Ruurlo belangrijk en essentieel dat er een groot draagvlak is voor 
de locatie van de nieuwe sporthal. Dit bleek, o.a. uit de vele berichten die op de sociale media, zoals 
Facebook, te lezen waren.

Voor ons, als stichting en beheerder van de sporthal is de gekozen locatie zonder twijfel ook in 
financieel opzicht de beste keuze. Hierdoor kunnen voorzieningen worden samengevoegd. Denk 
hierbij aan bijvoorbeeld 1 keuken, waardoor je qua koelen en vriezen maar een keer hoeft in te 
richten, 1 gezellige kantine en het gezamenlijke gebruik van de kleedkamers/omkleedruimtes. 

Ook energie technisch is deze locatie een prima keuze!  Nieuwe systemen voor douchewater en 
verwarming kunnen zowel door het zwembad als de sporthal gebruikt worden.  
Nieuwe zonne-energiesystemen zijn duurzaam en kunnen dankzij het grotendeels gescheiden 
hoogseizoen, door zowel het zwembad als de sporthal gebruikt worden. Daarnaast is het uiteraard 
logisch dat de jaarlijkse energiekosten van 1 gebouw altijd lager zullen zijn dan de kosten van 2 
gebouwen. Hierdoor zal de energietransitie Berkelland 2030 energie neutraal een boost krijgen.  

Vanuit het beheer van de sporthal en gymzaal, kennen we deze gebouwen goed. De komst van een 
nieuwe sporthal, ter vervanging van huidige hal en gymzaal is hard nodig, deze lopen op hun einde. 
Een extra voordeel van de nieuwe locatie van de sporthal is dat er ook een behoorlijk 
parkeerprobleem opgelost wordt! De huidige locatie van de sporthal, aan de Fürstenauerstraat zorgt 
in combinatie met de voetbalvelden en ’t Kulturhus, waar ook de huisartsenpost gevestigd is, 
regelmatig voor een behoorlijke verkeersoverlast. Hierdoor ontstaan te vaak verkeersonveilige 
situaties. Met de keuze voor locatie “de Meene” is dit probleem verholpen. Er is immers voldoende 
ruimte om genoeg parkeergelegenheid te creëren en bovendien valt het hoogseizoen van het 
zwembad in de periode van het laagseizoen van de sporthal. In de zomervakantie is de hal zelfs een 
aantal weken gesloten. 

Een nieuwe locatie heeft altijd voor en tegenstanders. We vinden het dan ook belangrijk dat onze 
aangrenzende buren nauw betrokken worden bij de bepaling van de definitieve plek van de sporthal. 
Verder willen wij als Stichting Zwembad Ruurlo, samen met de Gemeente en de buren goed 
nadenken over de beplanting en het eventueel plaatsen van nieuwe bomen. Uit de sociale media 
hebben wij gelezen dat de buren van de huidige sporthal nagenoeg geen last hebben van 
geluidsoverlast. Onze verwachting is dat dit op de locatie “de Meene” dan ook nauwelijks problemen 
zal opleveren.

Ook weten wij dat er vanuit de politiek en de Ruurlose bevolking weleens de wens is geuit om in elke 
kern een therapeutisch-overdekt bad te realiseren.  Dit bad zou gebruikt kunnen worden voor 



zwemles, mensen met een beperking, ouderen en fysiotherapie. Wij zouden in de voorbereiding 
alvast rekening kunnen houden met deze wens. De keuze voor locatie “de Meene” kan dus in 
meerdere opzichten een prachtig sportcomplex opleveren!

Tot slot is het goed om te weten dat de grond waarop de sporthal en de bijbehorende 
parkeerplaatsen gerealiseerd zullen moeten worden al in eigendom is van SZR dus ook dat feit is 
kosten besparend. 
Het feit dat de huidige sporthal is goedgekeurd tot medio 2022 zorgt ervoor dat haast geboden is. 
Het is voor SZR logischerwijs geen optie om het beheer uit te voeren van een afgekeurde sporthal. 

Het bestuur van Stichting Zwembad Ruurlo hoopt dan ook van harte dat de raad 19 januari zal 
instemmen met het besluit van het College om de nieuwe sporthal op deze locatie te gaan bouwen. 
Dat zou voor SZR maar vooral voor Ruurlo heel mooi nieuws zijn! 

Namens het bestuur van Stichting Zwembad Ruurlo, Erik Aagten (voorzitter). 

Dank voor jullie aandacht!


